
Generalforsamling 25.2.2016 i Haderslev Tennisklub 
 

 
Efter valg af J.Oggesen til dirigent aflagde formanden beretning om det foregående år, der 
bl.a. var præget af kommunens og Haderslev Idrætscenters overdragelse af 
baneklargøringen til klubben  i strid med gældende regler og hidtidig praksis. 
 Klubben ønsker flere medlemmer,  idet det dog blev bemærket,  at specielt 
minitennisafdelingen går fremragende. JTU og DGI er gået sammen, og har udviklet et 
koncept, KidzTEN,  hvor forældrene til de unge spillere også tilbydes at spille tennis. 
Formanden opfordrede medlemmerne til have mere indbyrdes kontakt mhp. styrkelse af det 
sociale engagement.  
I forbindelse med tennissportens dag afholder klubben standerhejsning 30.4  forudgået af 
baneklargøring og rengøring af klubhuset, hhv. 16.4 og 23.4 . Alle er meget velkommen til at 
give en hånd med. 
Efter beretningen var der flere kommentarer til samspillet ml. Haderslev Kommune, 
Haderslev Idrætscenter og Tennisklubben, men bortset fra evt. sagsanlæg mod kommunen 
blev der ikke foreslået andre farbare veje, end dem bestyrelses allerede har gået.  
Pligten til at hjælpe med fx baneklargøring og rengøring blev berørt. 
 
Kassereren forelagde regnskabet og det kommende budget. 
Efter kommentar om at det kommunale tilskud fremover bliver splittet op i 2 dele, nemlig 
person og lokaletilskud, blev regnskabet godkendt. 
 
 De af bestyrelsen foreslåede ændringer til vedtægterne blev vedtaget af forsamlingen. 
 
Da ingen bestyrelsesmedlemmer var på valg, blev dette valg ikke afholdt. For at kunne 
overholde vedtægterne fremover lovede formanden at 3 medlemmer ville være på valg til 
næste generalforsamling. 
 De nuværende 2 revisorer + 1 suppleant blev genvalgt. 
  
Under eventuelt blev der udtrykt utilfredshed med at ungdomsafdelingen skranter, at 
forældre selv skal transportere børn til diverse stævner og iøvrigt afholde udgifter til disse, 
manglende orientering til forældre til unge spillere fx i form af folder, samarbejdet med 
Realskolen, manglende udvalg, fx turnerings, ungdoms og haludvalg, manglende visioner 
fra bestyrelsen.   
Bestyrelsen vil bestemt se positivt på evt.dækning af udgifter til turneringer og nedsættelse 
af diverse udvalg, specielt da flere medlemmer samtidig tilbød assistance hertil.  
 
   
Generalforsamlingen sluttede som sædvanlig med udbringelse af et trefoldigt Leve for 
Haderslev Tennisklub. 
 


